

## STORE

Good affordable clothes, linen and houseware at very "mini" prices.

### Women's Clothes

Blouses	\$1.50 - \$3.00
Dresses	\$2.00 - \$6.00
Handbags	\$1.50 - \$6.00
Jackets	\$3.00 - \$6.00
Pants	\$2.00 - \$3.00
Skirts	\$2.00 - \$6.00
Sweaters	\$2.00 - \$3.00

### Men's Clothes

Jeans	\$3.00
Pants	\$2.00 - \$4.00
Shirts	\$1.50 - \$3.00
Suits	\$5.00 - \$6.00
Shoes	\$2.50 - \$4.00
Sweaters	\$2.00 - \$3.00

### Children's Clothes

Coats	\$1.50 - \$2.75
Jeans	\$1.00 - \$1.50
Snowsuits	\$1.50 - \$2.75

### Linen

Blankets	\$3.00 - \$10.00
Sheets	\$2.00 - \$5.00
Towels	\$0.50 - \$2.00

### Tableware

Cutlery	\$0.25 - \$1.00
Glasses	\$0.25 - \$3.00
Plates	\$0.25 - \$1.00

## VOLUNTEERS

Do you want to give a hand to other volunteers while meeting nice and interesting people? Do you want to play a part in the promotion of a better quality of life in the community? Do you want to even practice your French or many other languages? For more information contact Emsey Elkas at (514) 737-0372.

## DONATIONS

Good quality used clothing and other articles may be donated during the normal operating hours of the store.

## CÔTE-DES-NEIGES COUNCIL OF CHURCHES

The Côte-des-Neiges Council of Churches was set up in 1971 in order to give people coming from different Christian communities of the area an opportunity to work on a common project. The Mini-Prix store was opened in 1973 and has been manned ever since by volunteers coming from the nine Christian churches which are members of the Council. All the profits are used to help families from the CDN area send their children to summer day camps. The Council also sponsors an annual ecumenical service which is held every year during the week of prayer for Christian Unity in January.

# MINI-PRIX



**6580 Côte-des-Neiges  
(coin Barclay)**

**Mercredi 18h00 - 20h00**

**Vendredi 13h00 - 15h00**

**Samedi 10h00 - 12h00**

**Horaire d'été**

**Mercredi 12h30 - 15h00**

## MAGASIN

Articles et vêtements usagés à prix « mini ».

### Vêtements pour femmes

Blouses	\$1.50 - \$3.00
Chandails	\$2.00 - \$3.00
Jupes	\$2.00 - \$6.00
Pantalons	\$2.00 - \$3.00
Robes	\$2.00 - \$6.00
Sacs à main	\$1.50 - \$6.00
Vestons	\$3.00 - \$6.00

### Vêtements pour hommes

Chandails	\$2.00 - \$3.00
Chemises	\$1.50 - \$3.00
Habits	\$5.00 - \$6.00
Jeans	\$3.00
Pantalons	\$2.00 - \$3.00
Souliers	\$2.50 - \$4.00

### Vêtements pour enfants

Habits-neige	\$1.50 - \$2.75
Jeans	\$1.00 - \$1.50
Manteaux	\$1.50 - \$2.75

### Literie

Couvertures	\$3.00 - \$10.00
Draps	\$2.00 - \$5.00
Serviettes	\$0.50 - \$2.00

### Vaisselle

Assiettes	\$0.25 - \$1.00
Coutellerie	\$0.25 - \$1.00
Verres	\$0.25 - \$3.00

## BÉNÉVOLES

Voulez-vous rendre service tout en rencontrant des personnes intéressantes et agréables? Voulez-vous contribuer au mieux-être du quartier? Voulez-vous même pratiquer votre anglais et plusieurs autres langues? Pour plus d'information contacter Emsey Elkas au (514) 737-0372.

## DONS

Des vêtements usagés de bonne qualité et d'autres articles peuvent être donnés durant les heures normales d'ouverture du magasin.

## CONSEIL DES ÉGLISES DE CÔTE-DES-NEIGES

Le Conseil des églises a été constitué en 1971 dans le but de réunir autour d'un projet commun des personnes des différentes communautés chrétiennes du secteur. Le magasin Mini-Prix fonctionne depuis 1973 et depuis ce temps ce sont des bénévoles des neuf églises participantes qui font vivre le magasin. Tous les profits servent à aider des familles du quartier à envoyer leurs enfants en camps de jour durant l'été. Le Conseil organise également une activité oecuménique dans le cadre de la semaine de prière pour l'unité chrétienne en janvier.

# MINI-PRIX



**6580 Côte-des-Neiges  
(corner Barclay)**

**Wednesday 18h00 - 20h00**

**Friday 13h00 - 15h00**

**Saturday 10h00 - 12h00**

**Summer Hours**

**Wednesday 12h30 - 15h00**